
Bilag 2: Satellitdel til udflytterinstitutionen Spanager

Høringssvar angående pladskapacitetsstyringen i Nørrebro.

 Vi er blevet bedt om at afgive et høringssvar på angående 
pladsproblemet /pladsgarantien i forbindelse med budget 2009.
Vi vil foreslå at , man bibeholder udflytterpladserne på 
Nørrebro. En flytning af pladserne til Amager/Vesterbro er kun 
en kortsigtet løsning, da prognoserne viser, at man inden for en 
kort årrække vil komme til at mangle børnehavepladser igen. Vi 
forstår godt kommunens dilemma, og vil derfor gerne være 
behjælpelig med at finde en løsning til ,hvordan man kan løse 
en del af problemet.

 Vi er for tiden en velfungerende 40-børns ren 
udflytterbørnehave. Vi kører fra Nannasgade 18 2200 
København N. Vi kører til Lille Skensved, hvor vi har vor faste 
institution  - se vores hjemmeside www.udflspanager.kk.dk –
med rigtig god plads.

 Derfor vil vi foreslå følgende: - At vi får en sattelitopsamling i 
et af de berørte distrikter. Der vil man med fordel kunne knytte 
en rumlepotte til, Det vil kunne lade sig gøre næsten 
udgiftsneutralt. Ledelse og personale har overskud nok til at 
deltage i sådan en konstruktion med to opsamlinger, og vi
mener faktisk, at etablering af en rumlepotte vil være en 
opkvalificering af vores børnehave.

Vi forventer at blive inddraget i processen, hvis vores institution 
kommer til at indgå i løsningen på kommunens plads-
kapacitetsproblem.

Vi håber, at I vil se med velvilje på vort forslag.
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